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CLUB FUTBOL LA ROCA 
Any de fundació: Fa de 15 a 20 

anys. Encara que a La Roca 
ja hi havia hagut un equip fa 
uns 55 anys. 

Nombre d associats: 125 socis. 
Composició de la Junta: 

President: Josep Pujáis 
Sots-President 1 :J . Fontanals 
Sots-President 2: A.Pérez 
Secretari: Antonio Pujáis 
Tresorer: Antonio Lozano 
Vocals: Andreu Vergés 

Gil Guerreiro 
Lu ís D íaz 

Local Social: carrer Pirineu, 18 
(Bar Sport). 

Uniforme: samarreta blanca amb 
barres catalanes verticals, 
pantalons biau i nnitges blan-
ques amb barres catalanes a 
la part superior. 

Quants equips teniu en I actualitat? 
En I actualitat tenim 5 equips 

els: Mini-benjamí, benjamí, aleví. 
Infantil i Aficionat. 

Qué hi ha sobre el tema del spon-
sor? 

El diumenge passat (dia 25 
de gener) es va efectuar ais Col-le-
gis Nacionals veils la presentado o-
ficial del nou sponsor: Alemanya-
Motors. Aquesta firma ens ha pa-
trocinat la compra de xàndais per 
ais nostres equips. 

Quina és la seva opinio sobre l'es-
tat del camp de fútbol? 

El terreny de joc, a desgrat 
de que hi han estât abocats uns 40 
camions de sauló, necessita que 
s'hi t ir i més sauló. Si això es realit-
zés només mancarla donar-li forma. 

Pel que respecta a l'enllume-
nat és bo per entrenar-hi, encara 
que a vegades s apaga alguna torre, 
ara bé, la il-luminació és insuficient 
per poder-hi jugar partits de cam-
pionat. 

Què n'opina del fet que hi hagi dos 
equips en el pöble? 

Cree que el C.F. La Roca ha 
de tenir eis equips que té, però 
veig que per tal de poder fer pujar 
el fútbol del nostre poblé, hi hauria 
d'haver una unió entre les dues en-
titats fútbol ístiques del nostre po-
blé. Això ja s'ha intentât però no 
s "ha arribat a un acord. 

I sobre la gestio esportiva de l'A-
juntament, que ens en pot dir? 

Fa el que pot. Col-labora 

amb la nostra entitat dins de les 
limitacions que té. 

Com funcioneu econòmicament? 
Quan ens vàrem fer càrrec 

d^l C.F. La Roca, hi havia un dèfi-
cit de 125.000 pessetes. Actual-
ment aquest dèficit està subsanat 
i tenim quelcom de superávit. 

Aquesta temporada tenim 
un pressupost de 600.000 pesse-
tes que intentem cobrir amb les 
quotes dels socis, rifes i ajuts es-
poràdics de I 'Ajuntament. 

Com veu ta construcció d'un nou 
camp de fútbol? 

Per a mi, i concretament en 
aquesta pregunta parlant com entre-
nador, el problema no és fer un 
camp nou, ja que un cop allá hi 
estic bé, però el problema són eis 
accesos que són deficients sobre tot 
per la canalla. Cree que si es cons-
truís un camp nou s'hauria de fer 
en un Hoc més cèntric, com per e-
xemple als camps que hi ha al cos-
tat deñ carrer Industria. Es per 
aquest motiu que els nostres e-
quips mini-benjamí, benjamí i ale-
ví entrenen en eis col-legis Nacip-
nals degut a la millor situació 
d'aquests. 

Molt agra its i a veure si entre 
tots aixequem el fútbol del nostre 
poblé, i el fem més digne. 

F.M. i J.l. 

En les fotografíes h¡ 
'^^podem veure (d esquerra a 
dreta i de dait a baix) els equips 
Mini-benjamí, Benjamí, Al.leví 

i Infantil del C.F. La Roca, Iluint 
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